

Rujukan Kami: (97) MOH/HQ/P/IKLAN-SH/2025

LAMPIRAN 2

BIL	Quotation Reference	Description	Advertisement Date	Closing Date (Not Later Than 09.00AM)	Quotation Fee	Requesting Department
2	(96) PSD/QTN/2025 – (JKPPP)	PEMBEKALAN JAMUAN DAN PACKED FOOD BAGI KURSUS-KURSUS PEMBANGUNAN KAPASITI DAN PENINGKATAN KEMAHIRAN YANG DIKENDALIKAN OLEH UNIT PEMANTAUAN & PERKEMBANGAN RESUSITASI (RDMU) DI KEMENTERIAN KESIHATAN.	09/07/2025	26/07/2025	\$5.00	UNIT KEAWNAGAN, PERKHIDMATAN PERUBATAN DAN KESIHATAN, KEMENTERIAN KESIHATAN.

BORANG SEBUTHARGA

NOMBOR RUJUKAN SEBUTHARGA	
TAJUK SEBUTHARGA	PEMBEKALAN DAN PENGHANTARAN MAKANAN (<i>BUFFET DAN PACKED FOOD</i>) BAGI PEGAWAI DAN KAKITANGAN KEMENTERIAN KESIHATAN UNTUK KURSUS-KURSUS PEMBANGUNAN KAPASITI DAN PENINGKATAN KEMAHIRAN DIKENDALIKAN OLEH UNIT PEMANTAUAN & PERKEMBANGAN RESUSITASI (RDMU) DI KEMENTERIAN KESIHATAN

	KEPERLUAN PENGGUNA	TAWARAN PEMBEKAL
BIL	KETERANGAN DAN SPESIFIKASI BARANG	JUMLAH KOS (B\$)
1.	<p><u>BUFFET STYLE</u></p> <p>(Menu dicadangkan oleh pihak pender)</p> <p><u>Menu yang dicadangkan hendaklah sekurang-kurangnya mengandungi:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • 1 masakan pilihan karbohidrat • 1 masakan pilihan protein • 1 masakan pilihan sayur • Buah-buahan • 1 jenis minuman panas atau sejuk • Air mineral 	
2.	<p><u>BUFFET STYLE</u></p> <p>(Menu dicadangkan oleh pihak pender)</p> <p><u>Menu yang dicadangkan hendaklah sekurang-kurangnya mengandungi:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • 1 masakan pilihan kabohidrat dan protein ATAU • 3 – 4 jenis kuih-muih • 1 jenis minuman panas atau sejuk • Air mineral 	

BIL	KETERANGAN DAN SPESIFIKASI BARANG	TAWARAN PEMBEKAL
		JUMLAH KOS (B\$)
3.	<p><u>PACKED FOOD</u></p> <p><u>Menu yang dicadangkan hendaklah sekurang-kurangnya mengandungi:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • 1 masakan pilihan karbohidrat • 1 masakan pilihan protein • 1 masakan pilihan sayur • Buah-buahan • Air mineral 	
	JUMLAH HARGA (B\$) BEKALAN UNTUK SATU (1) TAHUN	

TERMA & SYARAT PEMBEKALAN	TAWARAN PEMBEKAL	
	YA	TIDAK
<p>1. Perkhidmatan Pembekalan dan Penghantaran Makanan diperlukan semasa kursus dijalankan di Pusat Resusitasi Kebangsaan, Kondominium Ong Sum Ping atau di luar Pusat Resusitasi Resusitasi</p> <ul style="list-style-type: none"> • <i>Basic Life Support (BLS)</i> • <i>Heartsaver First Aid CPR & AED</i> • <i>Advanced Cardiac Life Support (ACLS)</i> • <i>Major Trauma Life Support (MTLS)</i> • <i>Advanced Cardiac Life Support (APLS)</i> • <i>Paediatric Advanced Life Support (PALS)</i> • <i>Generic Instructor (GIC)</i> • <i>Specific Instructor (SIC)</i> • <i>AHA Instructor Essentials (IE)</i> • <i>Emergency Obstetric Care</i> <p>2. Harga yang ditawarkan bagi jamuan buffet hendaklah lengkap termasuk:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Kos penghantaran ke tempat kursus; • Penyediaan cawan/gelas; • Piring; • Sudu; • Garfu; • Tisu; • Tempat penyimpanan makan (<i>warmer</i>); • Alas meja <p>3. Harga yang ditawarkan bagi jamuan packed food hendaklah lengkap termasuk:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Kos penghantaran ke tempat kursus; • Sudu plastik; • Garfu plastik; • Bekas makanan; • Tisu; • Bag plastik 		

TERMA & SYARAT PEMBEKALAN	TAWARAN PEMBEKAL	
	YA	TIDAK
<p>4. Proses penilaian akan dilaksanakan berdasarkan cadangan menu yang telah dikemukakan oleh pihak pembekal</p> <p>5. Penghantaran jamuan adalah tertakluk kepada waktu yang ditetapkan oleh pihak Kementerian Kesihatan dan dihantar ke tempat yang ditetapkan oleh Kementerian Kesihatan</p> <p>6. Tuntutan adalah berdasarkan kepada jumlah makanan yang dibekalkan semasa kursus dijalankan.</p> <p>7. Pihak Perkhidmatan Pembekalan dan Penghantaran Makanan hendaklah menyertakan:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Sijil Pendaftaran Perniagaan yang sah • Sijil Pengendali Makanan dari Autoriti Makanan Brunei Darussalam (BDFA) yang sah bagi semua pekerja-pekerja Syarikat yang bertugas sebagai pengendali makanan. • Senarai pekerja-pekerja tempatan dan pekerja-pekerja asing • Lesen pekerja asing (LD) • Buku pendaftaran kenderaan disertakan (hendaklah didaftarkan di bawah nama Syarikat sendiri ATAU menyertakan surat kebenaran bagi Syarikat untuk menggunakan kenderaan) • Penilaian Pemarkahan Premis dari Pihak Autoriti Makanan Brunei Darussalam (BDFA) • Sijil Halal daripada Majlis Ugama Islam Brunei (MUIB) <p>8. Memastikan pengendali makan sudah mendapatkan suntikan Tifoid</p>		

<p>TEMPOH PENGHANTARAN: Sepertimana yang dimaklumkan oleh Kementerian Kesihatan atau pihak pengajur</p>		<p>(Sila nyatakan, jika Ya atau Tidak)</p>
<p>TEMPOH SAH HARGA:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Sebutharga kekal sah untuk SATU (1) TAHUN dari tarikh akhir penyerahan sebutharga 2. Tiada pembekal dibenarkan untuk menarik balik sebutharga yang telah disertakan disepanjang tempoh ini 3. Kerajaan berhak untuk melanjutkan tempoh sah harga tersebut dengan syarat lanjutan setelah mendapat persetujuan bertulis daripada para pembekal 		

SENARAI CADANGAN SET MENU (DIISIKAN OLEH PIHAK PENENDER)

<i>BUFFET STYLE</i>		
Set	Harga B\$	Cadangan menu makanan dan minuman
A		
B		

<i>PACKED FOOD</i>		
Set	Harga B\$	Cadangan menu makanan dan minuman
A		

TERMA DAN SYARAT

a.	Penender mesti berdaftar dengan Kementerian Kesihatan	Pengakuan:	Cop Rasmi Syarikat
b.	Sila isi BORANG SEBUTHARGA dengan lengkap termasuk BORANG KEPERLUAN PENGGUNA jika ada). Penyerahan borang yang tidak lengkap boleh menyebabkan SEBUTHARGA DITOLAK.	No. Rujukan Syarikat: Saya dengan ini mengesahkan sebutrharga di atas adalah tepat.	
c.	Setiap penender hanya dibenarkan mengemukakan SATU HARGA UNTUK SATU SET MENU sahaja. Penyerahan lebih daripada satu set menu yang sama akan mengakibatkan SEBUTHARGA DITOLAK.	Tandatangan: Nama: Jawatan:	
d.	Sila jangan gunakan <i>correction pen</i> untuk sebarang perubahan	Tarikh:	